
OBECNÉ ZASTUPITEĽSTO V DOBREJ NIVE 
 

 

ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

konaného dňa 22. júna 2022 o 17.00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Dobrej Nive. 

 

 

Prítomní:    8 poslancov 

  Ing. Peter Mlynárik, Mgr. Jakub Ponický, Ing. Gabriela Slabejová PhD.,                   

Mgr. Ján Slosiarik, Mgr. Zuzana Smutná, Ing. Marta Sýkorová, Emil Šimko,                

Ján Ukrop 

 

Neprítomný: 1 poslanec 

  Mgr. art. Rastislav Kyslý 
   

K bodu č. 1  - Otvorenie, kontrola prezenčnej listiny, schválenie programu zasadnutia OZ 

v Dobrej Nive 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Dobrej Nive (ďalej len „OZ“) otvoril starosta 

obce – Ing. Milan Jakubík (ďalej len „starosta obce“). Privítal prítomných poslancov, 

zamestnancov obce a konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomná nadpolovičná väčšina 

všetkých poslancov, preto ho vyhlásil za uznášania schopné.  

Zároveň všetkých oboznámil, že v zmysle Rokovacieho poriadku Obecného 

zastupiteľstva v Dobrej Nive sa počas celého priebehu zasadnutia OZ bude vyhotovovať 

zvukový záznam, ktorý tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice zo zasadnutia OZ a taktiež 

online videozáznam, ktorého link je uložený na stránke Obce Dobrá Niva 

(www.obecdobraniva.sk/samosprava/uznesenia-zapisnice-prezencne-listiny-a-zaznamy-

oz). Z uvedeného dôvodu bude zápisnica zo zasadnutia OZ vyhotovená v skrátenej forme. 

Následne oboznámil s programom, ktorý vopred dostal každý poslanec s pozvánkou 

a skonštatoval, že pozvánka spolu s programom bola zverejnená v obci obvyklým spôsobom 

v zákonnej lehote.  

Navrhol do programu OZ doplniť ako bod č. 16. Určenie počtu poslancov na 

nasledujúce volebné obdobie 2022 až 2026 a určenie počtu volebných obvodov podľa zákona 

NR SR č. 180/2014 Z. z.. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Za – 8 jednomyseľne 
 

Zároveň vyzval poslancov na doplnenie, prípadne zmeny v programe. Keďže nikto 

z prítomných poslancov viac nechcel program doplniť, upravený program prečítal a dal o ňom 

hlasovať. 
 

PROGRAM : 

1. Otvorenie, kontrola prezenčnej listiny, schválenie programu zasadnutia OZ v Dobrej 

Nive 

2. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Interpelácia občanov na starostu obce a poslancov OZ 

4. Plnenie uznesenia zo zasadnutia OZ v Dobrej Nive zo dňa 27.04.2022 (č. 43/2022) 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce za kalendárny rok 2021 

6. Schválenie Záverečného účtu obce za kalendárny rok 2021 
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7. Schválenie prebytku hospodárenia obce na rok 2021 do rezervného fondu 

8. Schválenie výsledku hospodárenia obce v podnikaní za rok 2021 

9. Úprava finančného rozpočtu obce v priebehu kalendárneho roka 2022 

10. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2022 

11. Návrh VZN č. 1/2022 o názvoch ulíc a iných verejných priestranstiev 

12. Návrh VZN č. 2/2022 o pravidlách na udržiavanie čistoty v obci a ochrany verejnej 

zelene na území obce 

13. Návrh VZN č. 3/2022 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb        

na území obce Dobrá Niva 

14. Návrh VZN č. 4/2022 o organizácii miestneho referenda 

15. Návrh VZN č. 5/2022 o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané alebo obmedzené 

na určitý čas alebo na určitom mieste na území obce Dobrá Niva 

16. Určenie počtu poslancov na nasledujúce volebné obdobie 2022 až 2026 a určenie počtu 

volebných obvodov podľa zákona NR SR č. 180/2014 Z. z.. o podmienkach výkonu 

volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

17. Vyhodnotenie činnosti obce od 27.04.2022 a plán činností na ďalšie obdobie 

18. R ô z n e 

19. D i s k u s i a 

20. Schválenie uznesenia – z á v e r  

Za – 8 jednomyseľne 

 

K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 

Do návrhovej komisie boli jednomyseľne schválení: Mgr. Jakub Ponický   

 Mgr. Ján Slosiarik 
 

Za overovateľov zápisnice boli jednomyseľne schválení:  Ing. Gabriela Slabejová, PhD. 

 Mgr. Zuzana Smutná 
 

Za zapisovateľa zápisnice bola jednomyseľne schválená: Martina Kolényová 

 

K bodu č. 3 – Interpelácia občanov na starostu obce a poslancov OZ 

Interpelácia občanov na starostu obce a poslancov OZ nebola vznesená. 

 

K bodu č. 4 - Plnenie uznesenia zo zasadnutia OZ v Dobrej Nive zo dňa 27.04.2022                         

(č. 43/2022) 

UZNESENIE č. 43/2022: Obecné zastupiteľstvo v Dobrej Nive ukladá: Komisii sociálnych vecí, 

zdravotníctva, správy obecných bytov a ochrany verejného poriadku a komisii finančnej, 

strategického rozvoja a správy majetku obce zaujať stanovisko k žiadosti Ing. Františka 

Zákopčana, Slávikova 780/86, Dobrá Niva o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby. 

Starosta obce informoval, že obe komisie zasadli 01. júna 2022. Stanovisko členov komisií je, 

že nateraz odporúčajú žiadosť pána Ing. Františka Zákopčana neschváliť. Je potrebné najprv 

vypracovať VZN k poskytovaniu finančných prostriedkov na sociálne služby s a do nového 

rozpočtu obce na rok 2023 je potrebné naplánovať finančne prostriedky na prípadné 

financovanie týchto služieb. 
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K bodu č. 5 - Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce za 

kalendárny rok 2021. 

Hlavný kontrolór obce Vladimír Kliment predložil  písomne vypracované Stanovisko hlavného 

kontrolóra Obce Dobrá Niva k Záverečnému účtu Obce Dobrá Niva za rok 2021. V správe 

konštatuje, že odporúča schváliť plnenie rozpočtu a Záverečný účet Obce Dobrá Niva za rok 

2021 v celom rozsahu bez výhrad. Prebytok hospodárenia Obce Dobrá Niva vo výške 

112 087,70 € odporúča presunúť do rezervného fondu obce.  Účtovný výsledok hospodárenia 

z podnikania za rok 2021 je 1 033,21 € a výsledok rozpočtovaného hospodárenia v podnikaní 

je 10 768,96 €. Uvedené sumy tiež odporúča previesť do rezervného fondu obce. V stanovisku 

sa taktiež uvádza, že záverečný účet bol v zmysle zákona č. 369/1990 Z. z. v znení neskorších 

predpisov zverejnený spôsobom v mieste obvyklým najmenej 15 dní pred jeho schválením. 

Stanovisko hlavného kontrolóra Obce Dobrá Niva k Záverečnému účtu Obce Dobrá Niva za 

rok 2021 zobrali poslanci na vedomie a je priložené k zápisnici. 

 

K bodu č. 6 - Schválenie Záverečného účtu obce za kalendárny rok 2021 

Ekonómka obce Marcela Ponická informovala poslancov o obsahu Záverečného účtu Obce 

Dobrá Niva za rok 2021. Vysvetlila, že v záverečnom účte je podrobne rozpísané čerpanie 

jednotlivých položiek. Rozpočet obce bol schválený obecným zastupiteľstvom dňa 14. 12. 2020 

uznesením č. 125/2020, bod 2. Rozpočet bol zmenený šesťkrát obecným zastupiteľstvom 

a trikrát rozpočtovým opatrením starostu obce. 
 

Celkové príjmy : 2 169 735,01 € 

Z toho obec: 2 158 649,76 € 

Podnikanie: 11 085,25 € 

Celkové výdavky : 1 931 227,50 € 

Z toho obec: 1 930 911,21 €  

Podnikanie:  316,29 € 

Rozpočtové hospodárenie spolu  238 507,51 € 

Rozpočtové hospodárenie obce  227 738,55 € 

Rozpočtové hospodárenie podnikanie  10 768,96 €  

Vylúčenie z prebytku: fond opráv 16 532,17 € 

Nevyčerpaná dotácia na matriku 109,70 € 

Nevyčerpaná dopravné 679,04 € 

Nevyčerpané fin. prostriedky – ZŠ s MŠ J. S. Neresnického  65 770,14 € 

Nevyčerpané fin. prostriedky – ŠJ 14 055,30 € 

Nevyčerpaná dotácia na stravu 1,20 € v roku 2020  18 504,50 € 

Upravené rozpočtové hospodárenie obce  112 087,70 € 
 

Poslankyňa a predsedníčka Komisie finančne, strategického rozvoja a správy majetku obce 

(ďalej len „finančná komisia“) Ing. Gabriela Slabejová informovala, že členovia finančnej 

komisie odporúčajú Záverečný účet Obce Dobrá Niva k 31. 12. 2021 schváliť bez výhrad. 
 

Poslanci jednomyseľne schválili predložený Záverečný účet obce Dobrá Niva k 31. 12. 2021 

„bez výhrad“. 

Za – 8 jednomyseľne 
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K bodu č. 7 - Schválenie prebytku hospodárenia obce na rok 2021 do rezervného fondu 

Prebytok rozpočtu (bez podnikania) v sume 236 888,34 €  zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 

3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, upravený 

o nevyčerpané prostriedky zo ŠR a podľa osobitných predpisov v sume 115 650,85 € 

navrhujeme použiť:  

- Tvorbu rezervného fondu v sume 112 087,70 € 

- Tvorbu fondu opráv v sume 16 532,17 € 

- Na vysporiadanie finančných operácií 9 149,79 € 

Schodok kapitálového rozpočtu bol krytý z prebytku bežného rozpočtu. 

       

V zmysle ustanovenia § 16 odsek 6 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

sa na účely tvorby peňažných fondov pri usporiadaní prebytku rozpočtu obce podľa § 10 ods. 

3 písm. a) a b) citovaného zákona, z tohto prebytku vylučujú 

a) nevyčerpané prostriedky zo ŠR účelovo určené na bežné výdavky poskytnuté v 

predchádzajúcom  rozpočtovom roku  v sume  19 293,24 € a to na :  

- stravné pre deti v hmotnej núdzi a nevyčerpaná dotácia 1,20 € na stravu v sume 

18 504,50 € 

- nevyčerpané dopravné v roku 2021 v sume 679,04 € 

- nevyčerpané finančné prostriedky na matriku v roku 2021 v sume 109,70 € 

b) nevyčerpané prostriedky z príspevkov podľa zákona č.245/2008 Z.z. o výchove 

a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov v sume 65 770,14 € (obec, RO) 

c) nevyčerpané prostriedky školského stravovania na stravné a réžiu podľa ustanovenia 

§140-141 zákona č.245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v sume 14 055,30 € (obec, RO)  

d) nevyčerpané prostriedky z fondu prevádzky, údržby a opráv podľa ustanovenia § 18 

ods.3 zákona č.443/2010 Z.z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní 

v z.n.p. v sume 16 532,17 € 

Zostatok finančných operácií podľa § 15 ods. 1 písm. c) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov v sume 112 087,70 €, navrhujeme použiť na : 

- tvorbu rezervného fondu 112 087,70 € 

Za – 8 jednomyseľne 

 

K bodu č. 8 - Schválenie výsledku hospodárenia obce v podnikaní za rok 2021 

Rozpočtové hospodárenie z podnikania je prebytok v sume 10 768,96 €. Uvedený prebytok 

navrhujeme použiť ako doplnkový zdroj financovania obce. Hospodársky výsledok 

z podnikania po zdanení je 1 033,21 €, ktorý tiež navrhujeme použiť do rezervného fondu. 

Poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie Ing. Gabriela Slabejová informovala, že členovia 

finančnej komisie odporúčajú OZ rozpočtový výsledok z podnikania vo výške 10 768,96 € 

použiť ako doplnkový zdroj financovania obce, presunúť ho do rezervného fondu obce 
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a rovnako aj hospodársky výsledok z podnikania po zdanení vo výške 1 033,21 € tiež presunúť 

do rezervného fondu obce.  

Za – 8 jednomyseľne 

 

K bodu č. 9 - Úprava finančného rozpočtu obce v priebehu kalendárneho roka 2022 

Starosta obce podrobne informoval o úprave finančného rozpočtu obce v priebehu 

kalendárneho roka 2022. Všetky upravované položky podrobne odprezentoval a vysvetlil. 

V bežnom rozpočte je potrebné upraviť položku Pokuty a penále, nakoľko splácame pokutu vo 

výške 6 674,23 €, ktorú sme dostali od Slovenského vodohospodárskeho podniku za zdroj 

znečistenia, za vypúšťanie povrchových vôd. Pokuta sa týka starej ČOV. Čo sa týka príjmov, 

boli sme úspešní pri získaní dotácie z projektu Eurá z Eura. Je to dotácia zo Slovenského 

futbalového zväzu vo výške 10 000 €, naša spolu účasť bude 4 000 €. Za tieto finančné 

prostriedky sa na futbalovom ihrisku vybuduje nové zavlažovanie a  striedačky. Veľkú 

pozornosť starosta obce aj s poslancami venoval položkám, ktoré sa budú vytvárať použitím 

rezervného fondu. Jedná sa o položky na rekonštrukciu mosta na ulici E. M. Šoltésovej, kde sa 

nám tento most prepadol a vznikol nám havarijný stav. Ďalšiu opravu si bude vyžadovať aj 

drevený most na ulici Kpt. Nálepku, ktorý je už tiež v havarijnom stave. Akým spôsobom sa 

bude tento most opravovať bude záležať od posudku statika, ktorý má prísť most pozrieť na 

budúci týždeň. Ďalšou položkou, ktorú je potrebné navýšiť sú vlastné zdroje na rekonštrukciu 

chodníka na ulici 8. marca. Je to preto, že dodávateľ a aj cena bola vysúťažená ešte v roku 2020 

a za túto sumu dodávateľ nedokáže rekonštrukciu zrealizovať z dôvodu, že stavebný materiál 

išiel rapídne cenovo hore. Z uvedeného dôvodu vypracoval novú cenovú ponuku, ktorá je 

navýšená o 9 000 €. O týchto skutočnostiach sa už diskutovalo aj na pracovnom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, kde prítomní poslanci s navýšením súhlasili. Dôležitá položka pri 

úprave finančného rozpočtu je položka vypracovanie projektovej dokumentácie na prístupovú 

komunikáciu a inžinierske siete v lokalite IBV Za mlyn, ktorú bolo potrebné nanovo 

vypracovať z dôvodu, že pôvodná nebola dostatočná. V tejto sú už zahrnuté všetky úpravy, 

ktoré sa vyžadovali a zahŕňa už celú lokalitu IBV Za mlyn ako celok. Po odprezentovaní návrhu 

na úpravu finančného rozpočtu poslanci diskutovali k jednotlivým položkám.  

 

Návrh na úpravu finančného rozpočtu pre rok 2022 
 

Bežný rozpočet 
 

Bežné výdavky 

Položka Názov 
Suma  

v EUR 

Navýšenie  Pokuty a penále + 6 000,- 

Poníženie Všeobecné služby - 3 000,- 

Poníženie Všeobecné služby - 3 000,- 
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Kapitálový rozpočet 
 

Kapitálové príjmy 

Položka Názov 
Suma 

 v EUR 

Vytvorenie Projekt Eurá z Eura – SFZ dotácia + 10 000,- 

Vytvorenie Učebne ZŠ s MŠ + 135 785,- 

 

Kapitálové výdavky 

Položka Názov 
Suma 

 v EUR 

Vytvorenie Projekt Eurá z Eura – SFZ dotácia + 10 000,- 

Vytvorenie Projekt Eurá z Eura – SFZ vlastné zdroje + 4 000,- 

Vytvorenie Most na ul. E. M. Šoltésovej – rekonštrukcia + 50 000,- 

Vytvorenie Drevený most – ul. Kpt. Nálepku 
+ 

1

0 

17 000,- 

Navýšenie MAS-chodník 8.marca vlastné zdroje + 9 000,- 

Vytvorenie PD – prístup. kom. a inž. siete IBV Za Mlyn +  10 950,- 

Vytvorenie Učebne v ZŠ + 135 785,- 

Vytvorenie Učebne v ZŠ – vlastné zdroje + 7 148,- 

Poníženie Prekopávač kompostu - 7 148,- 

 

Finančný rozpočet 
 

Finančné príjmy 

Položka Názov 
Suma 

 v EUR 

Navýšenie Prevod z rezervného fondu + 90 950,- 

 

Poslanec a predseda komisie výstavby a územného plánovania (ďalej len „stavebná komisia“) 

Emil Šimko informoval, že členovia stavebnej komisie odporúčajú schváliť finančné 

prostriedky na rekonštrukcie mostov a taktiež aj chodníka na ul. 8. marca. Vyjadril obavu, že 

suma 50 000 € na opravu mosta na ulici E. M. Šoltésovej je poddimenzovaná a nebude 

postačovať.  

Poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie Ing. Gabriela Slabejová, PhD. informovala, že na 

zasadnutí finančnej komisie sa veľa diskutovalo o úprave finančného rozpočtu. Čo sa týka 

dreveného mosta a jeho prekrytia, to či sa to bude môcť vôbec zastrešiť bude závisieť od 

statického posudku. Členovia finančnej komisie sa dohodli, že obecnému zastupiteľstvu 

odporúčajú predloženú úpravu rozpočtu  aj so zapojením rezervného fondu do rozpočtu schváliť 

s tým, že položka na rekonštrukciu dreveného mosta vo výške 17 000 € sa ešte dôkladne 

prehodnotí a budú sa hľadať lacnejšie možnosti udržania mosta. 

Starosta obce vyzval poslancov aby sa vyjadrili aj k iným položkám. 
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Poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie Ing. Gabriela Slabejová, PhD. informovala, že na 

zasadnutí finančnej komisie sa zaoberali so žiadosťou, ktorá prišla od vlastníkov pozemkov na 

konci Ružovej ulice o preplatenie projektovej dokumentácie na prístupovú komunikáciu 

a inžinierske siete v danej lokalite. Členovia komisie sa uzhodli, že by bolo dobré aj do budúcna 

pripraviť a schváliť VZN o príspevku na rozvoj obce, ktorý budú musieť stavitelia zaplatiť buď 

pri vydávaní stavebného povolenia alebo sa úhrada podmieni kolaudáciou stavby. Nie je totiž 

možné, aby obec znášala všetky náklady na projektové dokumentácie. Takéto VZN majú prijaté 

už aj v iných obciach, bolo by dobré sa tým inšpirovať.  

Poslankyňa Ing. Marta Sýkorová vyjadrila svoj názor, že stále máme tendenciu dosiahnuť počet 

obyvateľov v obci nad 2000, čiže my sem ľudí potrebujeme pritiahnuť, aby sa stali našimi 

obyvateľmi. Preto so zavedením príspevku na rozvoj obce nie je stotožnená. Myslí si, že si to 

môžu dovoliť obce a mestá, ktoré majú lukratívnejšiu polohu. 

Poslanec Emil Šimko vyjadril svoj názor, že v prípade, ak sa niekto rozhodne postaviť si dom 

mimo inžinierskych sieti a vybudovanej prístupovej cesty a bude si myslieť, že mu to tam na 

obecné náklady všetko zabezpečíme, je veľmi mylné. 

Poslankyňa Mgr. Zuzana Smutná sa vyjadrila, že súhlasí s tým, aby sa vytvorilo VZN, aby tieto 

náklady nemusela znášať obec. 
 

Zo zasadnutia OZ o 18.10 hod. odišiel poslanec Ján Ukrop z dôvodu pracovných povinností. 
 

Poslanci sa po dlhej diskusii uzhodli, že odporúčajú starostovi obce zvolať pracovné stretnutie 

poslancov OZ v Dobrej Nive k príprave VZN obce o miestnom poplatku za rozvoj ešte pred 

augustovým zasadnutím OZ. Na toto pracovné stretnutie bude potrebné pripraviť podklady 

a informovať sa aj v iných obciach, ktoré majú takéto VZN schválené, že v akej výške sa 

príspevok na rozvoj obce platí a čím je podmienený. 

Po ukončení diskusie k tomuto bodu dal starosta obce hlasovať za uvoľnenie finančných 

prostriedkov z rezervného fondu obce v celkovej sume 90.950 € na investičné akcie v obci: 
 

- Projekt Eurá z Eura – SFZ dotácia 4.000,00 € 

- Most na ul. E. M. Šoltésovej – rekonštrukcia 50.000,00 €  

- Drevený most – ul. kpt. Nálepku 17.000,00 €  

- MAS – chodník 8.marca vlastné zdroje 9.000,00 €  

- PD – prístup. kom. a inžinierske siete IBV Za mlynom 10.950,00 € 

Za – 7 jednomyseľne 
 

Následne dal starosta obce hlasovať za schválenie predloženej úpravy finančného rozpočtu 

obce v priebehu kalendárneho roka 2022. Úprava finančného rozpočtu obce je priložená 

k zápisnici. 

Za – 7 jednomyseľne 

 

K bodu č. 10 - Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 

2022 

Hlavný kontrolór obce Vladimír Kliment predložil návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra Obce Dobrá Niva na II. polrok 2022. Vysvetlil, že kontrolné činnosti sa každý rok 

opakujú. Nakoľko neboli vznesené žiadne pripomienky, starosta obce dal za návrh plánu práce 

hlavného kontrolóra hlasovať. Schválený bol jednomyseľne. Návrh tvorí súčasť zápisnice. 

Za – 7 jednomyseľne 
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K bodu č. 11 – Návrh VZN č. 1/2022 o názvoch ulíc a iných verejných priestranstiev 

Poslanci jednomyseľne schválili predložený návrh VZN č. 1/2022 o názvoch ulíc a iných 

verejných priestranstiev. Návrh VZN č. 1/2022 tvorí prílohu zápisnice. 

Za – 7 jednomyseľne 

 

K bodu č. 12 Návrh VZN č. 2/2022 o pravidlách na udržiavanie čistoty v obci a ochrany 

verejnej zelene na území obce 

Poslanci jednomyseľne schválili predložený návrh VZN č. 2/2022 o pravidlách na udržiavanie 

čistoty v obci a ochrany verejnej zelene na území obce. Návrh VZN č. 2/2022 tvorí prílohu 

zápisnice. 

Za – 7 jednomyseľne 

 

K bodu č. 13 Návrh VZN č. 3/2022 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky 

služieb na území obce Dobrá Niva 

Poslanci jednomyseľne schválili predložený návrh VZN č. 3/2022 o pravidlách času predaja v 

obchode a času prevádzky služieb na území obce Dobrá Niva. Návrh VZN č. 3/2022 tvorí 

prílohu zápisnice. 

Za – 7 jednomyseľne 

 

K bodu č. 14 Návrh VZN č. 4/2022 o organizácii miestneho referenda 

Poslanci jednomyseľne schválili predložený návrh VZN č. 4/2022 o organizácii miestneho 

referenda. Návrh VZN č. 4/2022 tvorí prílohu zápisnice. 

Za – 7 jednomyseľne 

 

K bodu č. 15 Návrh VZN č. 5/2022 o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané alebo 

obmedzené na určitý čas alebo na určitom mieste na území obce Dobrá Niva 

Poslanec Ing. Peter Mlynárik navrhol z predloženého VZN č. 5/2022 vypustiť v paragrafe 3, 

bod a, ktorý sa týka zákazu požívania alkoholu, iných omamných látok a fajčenia na detských 

ihriskách a športoviskách. Týmto by vznikol problém, že ani na futbalovom ihrisku by sa 

nemohli požívať alkoholické nápoje a fajčiť. Poslanec Emil Šimko navrhol, aby na detských 

ihriskách boli vyrobené tabuľky o zákaze požívania alkoholu, omamných látok a fajčenia. 

Poslanci s návrhom jednomyseľne súhlasili.   

Za – 7 jednomyseľne 

Poslanci po pripomienke poslanca Ing. Petra Mlynárika jednomyseľne schválili návrh VZN               

č. 5/2022 o činnostiach, ktorých vykonávanie je zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo 

na určitom mieste na území obce Dobrá Niva. VZN č. 5/2022 tvorí prílohu zápisnice. 

Za – 7 jednomyseľne 

 

K bodu č. 16 Určenie počtu poslancov na nasledujúce volebné obdobie 2022 až 2026 

a určenie počtu volebných obvodov podľa zákona NR SR č. 180/2014 Z. z.. o podmienkach 

výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov 

Na základe § 166 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva                                  

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade                                        
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s Rozhodnutím predsedu Národnej rady Slovenskej republiky o vyhlásení volieb do orgánov 

samosprávy obcí a o vyhlásení volieb do orgánov samosprávnych krajov, ktoré bolo uverejnené 

v Zbierke zákonov Slovenskej republiky pod č. 209/2022 Z. z. pre voľby poslancov obecných 

zastupiteľstiev, ktoré budú vykonané dňa 29. októbra 2022 volebné obvody a počet poslancov 

obecného zastupiteľstva v nich takto:  

 

Volebné obdobie:  2022 – 2026 

Počet volebných obvodov: 1 

Počet poslancov:  9 

Za – 7 jednomyseľne 

 

K bodu č. 17 - Vyhodnotenie činnosti obce od 27.04.2022 a plán činností na ďalšie obdobie 

Starosta obce informoval, že práce na prestavbe Domu služieb na bytový dom pokračujú aj 

naďalej podľa plánovaného harmonogramu. Úver nám zatiaľ náklady pokrýva, ale na 

najbližšom zasadnutí OZ sa bude otvárať aj táto otázka, nakoľko sa finančné prostriedky budú 

musieť navyšovať. Ďalej informoval, že ohľadom podaného projektu na ČOV na 

Environmentálny fond stále nemáme žiadne informácie, aj keď tam starosta obce telefonuje 

každý týždeň. Problém je na strane Environmentálneho fondu, nakoľko nestíhajú projekty 

vyhodnocovať. Veľmi dobre pre nás je, že náš projekt stále nevylúčili a nie je medzi 

vyradenými projektami. Ohľadom chodníka na ulici 8. marca informoval, že je v kontakte 

s dodávateľom, ktorý momentálne nakupuje materiál. Dôjde k zmene typu dlažby, čo 

samozrejme budeme konzultovať s projektovým manažérom, aby sme neporušili podmienky 

čerpania dotácie. V rámci oddychovej zóny informoval, že je v štádiu riešenia urbanistickej 

štúdie. Poslanci na pracovnom zasadnutí OZ rozhodli, že sa pôjde do variantu s multifunkčným 

ihriskom a nie s dopravným ihriskom. Vzhľadom na to, že v obci nám vznikli havarijné stavy 

na mostoch, ich oprava bude prvoradá, čiže trošičku bude musieť byť z dôvodu financií 

oddychová zóna vo výstavbe obmedzená, ale stále sa bude na nej pracovať. Starosta obce ďalej 

informoval, že sme prejavili záujem o frézing, ktorý nám ponúkol zhotoviteľ rekonštrukčných 

prác na ceste I/66. Tento použijeme na vysprávkovanie poľných a prašných ciest v obci. So 

zhotoviteľom a aj so stavebným dozorom sme v pravidelnom kontakte a riešime prípadné 

podnety a sťažnosti od občanov. Taktiež informoval, že po uvoľnení pandemických opatrení sa 

rozbehol v obci aj kultúrny život. Členovia Športklubu zorganizovali dve úspešné športové 

podujatia Gavurky ride a Gavurky run, za čo všetkým členom poďakoval. Taktiež informoval, 

že sa nám podarilo uskutočniť stavanie a rúcanie májov v obci a taktiež sme na kole 

zorganizovali Majáles. Pri tejto príležitosti poďakoval poslancovi Mgr. art.  Rastislavovi 

Kyslému, ktorý má na organizácií najväčšiu zásluhu. 06. mája 2022 sa uskutočnil slávnostný 

akt kladenia vencov pri pamätníku padlých pri príležitosti výročia ukončenia 2. svetovej vojny. 

Na programe sa podieľala aj Základná škola s materskou školou J. S. Neresnického v Dobrej 

Nive. Tá na začiatku júna zorganizovala aj oslavy 50. výročia založenia materskej školy a 60. 

výročia základnej školy. V škole sa uskutočnila po dvoch rokoch žiacka olympiáda. V obci sa 

17. júna 2022 zorganizovala Dobronivská kvapka krvi, kde krv darovalo 37 darcov, za čo im 

starosta obce poďakoval a konštatoval, že takúto akciu budeme chcieť zorganizovať aj na jeseň. 

Starosta obce informoval, že už bol v jednaní aj so Štátnou ochranou prírody, kde sa spoločne 

chceme zapojiť do projektu na doplnenie turistickej infraštruktúry na náučnom chodníku 
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v Dobrej Nive a v lokalite Gavúrky. Čo sa týka projektu Učebne v ZŠ s MŠ Dobrá Niva, dostali 

sme sa do záverečnej fázy a to, že ideme podať žiadosť o platbu, takže po niekoľkých rokoch 

to vyzerá tak, že projekt bude naplnený a učebne budú môcť byť dané do užívania učiteľom a 

deťom. Taktiež informoval, že 20. júna 2022 sme mali kontrolu zo Slovenskej agentúry 

životného prostredia na Zberný dvor Dobrá Niva. Kontrola bola priamo na mieste, kde skúmali 

kompatibilitu zariadení. Vyzerá to tak, že aj tento projekt sa blíži do finálnej fázy. Ale aby toho 

nebolo málo, Slovenská agentúra životného prostredia dala na Úrad verejného obstarávania 

opätovný podnet na prekontrolovanie verejného obstarávania. Už raz takáto kontrola bola 

vykonaná s výsledkom, že je všetko v poriadku, čiže veríme, že aj druhá kontrola potvrdí to, čo 

tá prvá. Taktiež informoval, že čakáme na výsledok hlasovania z druhého kola v Národnej rade 

SR a v prípade, že zákon bude schválený, zabezpečí nám výnimku t. j. „Generálny pardon“ na 

verejné obstarávanie nájomných bytov, ktoré sa obstarávali kúpou a za ktoré dával 

samosprávam Úrad verejného obstarávania vysoké pokuty. Jednou z takto poškodených 

samospráv bola aj naša obec, kde nám hrozila pokuta cca 83 tis. € za obstarávanie bytoviek na 

ulici Kpt. Nálepku. S našim obecným právnikom                                     JUDr. Ľubomírom 

Ivanom sme urobili všetky dostupné právne kroky, aby sme sa vyhli plateniu pokuty a aby sme 

predĺžili celý proces až do doby, kedy sa schváli tento generálny pardon. 

Poslankyňa Ing. Marta Sýkorová sa opýtala, že v akom štádiu je projekt IBV Višničky. 

Starosta obce odpovedal, že cez Tendernet zadal žiadosť na výber projektanta o vypracovanie 

zmien a doplnkov územného plánu. Projektovú dokumentáciu k lokalite IBV Višničky máme 

vypracovanú.  

Poslanec Ing. Peter Mlynárik sa opýtal, že či už máme vypracovanú projektovú dokumentáciu 

na oddychovú zónu. 

Starosta obce odpovedal, že projektant ešte na dokumentácii stále pracuje.  

Poslanec Emil Šimko navrhol, aby sa členovia na zasadnutiach svojich komisií venovali 

zmenám a doplnkom k územnému plánu, aby sme na niečo nezabudli, keďže schvaľovanie 

zmien a doplnkov k územnému plánu je veľmi dlhý proces. 

 

K bodu č. 18 Rôzne a č. 19 Diskusia 

Poslanec a predseda komisie školstva, kultúry, športu a práce s mládežou (ďalej len „kultúrna 

komisia“) Mgr. Ján Slosiarik, podrobne informoval o záveroch z rokovania kultúrnej komisie. 

Na jej zasadnutí prebrali už zrealizované akcie, ale venovali sa aj akciám, ktoré nás ešte len 

čakajú. Poďakoval sa Miroslavovi Ďurkove a Marošovi Jančíkovi za osadenie basketbalového 

koša v areáli školy. Taktiež informoval, že sa otvoril nový tenisový kurt v škole, kde sa naň 

získala dotácia z VÚC. Poďakoval členom Športklubu za zrealizované akcie a v neposlednom 

rade aj hráčom a celému výboru OŠK za udržanie sa v skupine. K tomuto poďakovaniu sa 

pripojil aj starosta obce a vyjadril poklonu, že napriek veľmi zlým výsledkom sa nevzdali a na 

záver sezóny parádne zabojovali.  

Starosta obce taktiež informoval, že dochádza k zmene na poste riaditeľky školy. Pani 

riaditeľke PaedDr. Márii Slosiarikovej poďakoval za jej dlhoročnú činnosť na poste riaditeľky, 

za dosiahnuté úspechy a rozvoj školy. Dňa 27. júna 2022 bude Rada školy voliť novú 

riaditeľku, do výberového konania sa prihlásili dve uchádzačky. 

Poslankyňa Ing. Marta Sýkorová požiadala o opravu areálu Kolo a detského ihriska Veža. 
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Starosta obce reagoval, že s prácami na oprave areálu Kolo sa už začalo. Boli uskutočnené 

nátery drevených domčekov a na areáli Veža sa začne pracovať tento týždeň.  

Poslanec a konateľ Obecných služieb Dobrá Niva s.r.o. Mgr. Jakub Ponický informoval 

o vykonaných prácach, nakoľko ich realizujeme cez náš sociálny podnik. Informoval, že farba 

je už kúpená aj na detský areál Veža, kde sa natrie domček na šmýkačke a drevená konštrukcia 

na hojdačkách. Taktiež dôjde aj k výmene piesku v pieskovisku a jeho prestrešenie.                             

So starostom obce sa dohodli, že dôjde k výmene dreveného plotu na detskom ihrisku, pretože 

natierať terajší by bolo už neefektívne, nakoľko je už v zlom stave. Čo sa týka rekonštrukcie 

Domu služieb práce na fasáde pokračujú vo veľmi dobrom tempe. Je osadený hlavný elektrický 

rozvádzač, pracuje sa na jeho sfunkčnení, taktiež sa pokračuje aj na vodárenských 

a kúrenárskych prácach. Čaká sa na zariadenie kotolne, ktoré bude v blízkej dobe osadené.                      

Už sa pomaly začnú robiť aj stierky , následne kladenie podlahy a dnes sa začalo aj s kladením 

obkladov v kúpeľniach. Čo sa týka investičnej pomoci na zakúpenie traktorbágra, tak verejné 

obstarávanie je stále na kontrole a čakáme na vyjadrenie. Na základe zmluvy s ÚPSVaR sme 

k 30. 05.  2022 museli zamestnať človeka, ktorý bude tento traktorbáger obsluhovať. Na záver 

informoval, že sociálny podnik má momentálne 10 zamestnancov.  

Starosta obce na záver poďakoval dlhoročnej zamestnankyni obce Svetlanke Alemanovej, 

nakoľko od 01. júla 2022 nastupuje na dôchodok.  Poprial jej veľa zdravia, šťastia a oddychu. 

 

K bodu č. 20 - Schválenie uznesenia – z á v e r  

Návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ prečítal Mgr. Jakub Ponický. Uznesenie bolo 

jednomyseľne schválené. 

Za – 7 jednomyseľne 

   

Po vyčerpaní programu starosta obce Ing. Milan Jakubík poďakoval prítomným za účasť na 

zasadnutí OZ, konštruktívne riešenie bodov programu a zasadnutie OZ ukončil. 

 


